
	

Rapport från Skärgårdsrådet 11 november 2020 
Det	digitala	skärgårdsrådet	öppnar	i	ZOOM	kl.	08:00	med	lite	småprat	och	test	av	att	allt	fungerar	
fram	till	08:30.	22	deltagare	hade	kopplat	upp	sig.	Nedan	lite	om	vad	som	avhandlades.	

Skärgårdsrådets	ordf.	Julie	Tran	(Region	Östergötland),	öppnade	med	att	hälsa	alla	välkomna.		
Carl	Hamilton	(Skärgårdsutvecklare)	kommenterade	föregående	möte.	
Gustav	Westring	presenterade	Leader	Kustlandets	verksamhet.	Nedan	bilder	från	presentationen.		

 

 
Emil Selse  preenterade Teliamätning av besökare i skärgården, GIS-enheten Västervik. 



	
	

 
 
Förändringarna under 2020 i förhållande till under 2019 visade på en viss minskning under 2020. 
Störst minskning visade sig i städerna men en ökning kunde märkas i sommarstugeområdena och 
särskilt under helgerna. 
 
Emil fortsatte med att presentera det nya sophanteringsprojektet som sjösatts vid Harstena. Projektet 
började i mars 2020 och pågår fram till slutet 2021. Ca. 7 ton sopor per vecka har det blivit. 

                      

 
Vi fick även veta att Valdemarsviks Kommun utsetts till ”Hållbar destination” inom projektet 
 ”Baltic Sea Region”. 



	
	
 
Vidare presenterade Emil 

 

 
 
Vid punkten ”Vad skall vi arbeta med under 2021”, fick skärgårdsföreningarna redogöra, genom ett 
varv laget runt, för de viktigaste frågorna som vi på kort sikt bör arbeta med. 
Hur upplever deltagarna det digitala mötet? Uppföljning av Skärgårdstinget som ett digitalt forum. 
Alla var överens om att det fungerat bra men att de fysiska mötena tillför lite mer och 
förhoppningsvis kan återupptas. 

Nästa möte blir nog någon fredag i februari 2021 men bestäms senare. Med det avslutades mötet. 

Vid	tangentbordet	Harald	Mårtensson	för	Östergötlands	Båtförbund.	

Bilaga	på	nästa	sida:	Dagordningen.	



	
	

	

	

	

	

Dagordning	Skärgårdsråd	11	november	2020	

Det	digitala	skärgårdsrådet	öppnar	i	ZOOM	kl.	08:00	

Småprat	och	test	av	att	allt	fungerar	fram	till	08:30	

1. Ordförande	öppnar	mötet	och	hälsar	välkommen.	
2. Föregående	möte.	Carl	H	
3. Kustlandet,	Gustav	Westring	
4. Teliamätning	av	besökare	i	skärgården,	GIS-enheten	Västervik,	RÖ/Emil	Selse	
5. Rast	
6. IORS,	Valdemarsviks	kommun/	Emil	Selse.		
7. Nya	besöksnäringsprojektet.	Visit	Östergötland/	Emil	Selse,	
8. Vad	skall	vi	arbeta	med	under	2021,	skärgårdsföreningarna	redogör	för	de	

viktigaste	frågorna	som	vi	på	kort	sikt	bör	arbeta	med.	
9. Hur	upplever	deltagarna	det	digitala	mötet.	Uppföljning	av	Skärgårdstinget	som	

ett	digitalt	forum	
10. Nästa	möte.	
11. Mötet	avslutas.	


